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Tid: 12:00
Plats: Zoom

Närvarande

Vice Ordförande Sofia Reiner
Sekreterare Joseph Löfving
Skyddsombud Emelie ”Sjemelie” Sjögren

Informationsansvarig Albert Vesterlund
Ordförande DP Isabella Tepp
Ordförande F6 Ludwig Gustavsson

Ordförande SNF Oliver Thim
Ordförande Foc Gustav Hallberg

Ordförande FARM Eric Carlsson
Vice ordförande FnollK My Irenheim Jarlhed

Ordförande FIF Adam Johansson t o m §5

§1 Mötets öppnande Sofia Reiner öppnar mötet kl. 12:00!

§2 Val av justerare Emelie Sjögren väljs till justerare.

§3 Adjungeringar Adam Johansson adjungeras in med närvaro- och yttranderätt.

§4 Sektionsmötesdatum Talmannen är inte här. Ryktet säger att han sover.

§5 Idrottsarr utomhus Kåren har valt att tillåta fysiska utomhusidrottsarr med upp till åtta deltagare.
FIF har hört av sig och frågat hur Styret ställer sig till sådana arr.
Adam berättar att FIF drog igång sin aspning igår med en digital asplunch,
och ungefär 20 personer närvarade. De flesta som dök upp var folk som sittande
FIF aldrig har träffat, och det är svårt att lära känna folk ordentligt över Zoom.
FIF funderar på att låta asparna hålla fysiska utomhusarr i mindre grupper
om Styret tillåter, och tror det vore givande.
Joseph undrar om de i så fall skulle delas upp i grupper som skulle vara under
hela aspningen, eller om de skulle ha nya grupper för varje arr. Adam svarar
att varje asp bara skulle vara med på ett fysiskt arr.
Sjemelie påpekar att FHM har rekommenderat att man inte ska idrotta ihop
om man är äldre än 15 år.
Oliver tänker att det kan vara problematiskt med fysiska arr eftersom en del
kommer behöva åka kollektivt för att ta sig dit, och kollektivtrafiken utgör en
smittorisk. Han funderar på om det skulle vara en idé att låta de som bor längre
bort delta över Zoom.
Isabella tycker inte att vi behöver vara mer restriktiva än kåren, utan borde
följa deras linje.
Albert tycker att typen av aktivitet är avgörande för ifall det är ok eller inte;
det är mycket lättare att hålla avstånd under utomhusstyrketräning än om man
spelar ultimate frisbee, till exempel.
Sofia tycker att det är viktigt att det finns tillräckligt med distansarr så att
man kan aspa även om man inte kan eller vill delta på fysiska arr.
Ludwig är orolig för att hans kokande pastavatten ska höras på Zoom, men
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ljudet från hans mikrofon är helt pastafritt. Han yrkar på att vi ska följa
kårens beslut kring utomhusidrottsarr under villkoret att alla kan aspa, oavsett
förutsättningar.
Sjemelie tror att det finns en risk att det skulle bli en snöbollseffekt med att
fler begär att få ha fysiska arr om FIF:s arr tillåts.
Joseph fattar det som att det huvudsakliga argumentet för att tillåta FIF:s arr
är för att få till en bättre aspning. Han är tveksam till om det är en bra idé
med fysiska asparr, men tycker klart att fysiska arr för sektionen som helhet
är en dålig idé; om man håller arr för fler än asparna blir det fler människor i
rörelse. Gustav tror inte att det vore ett problem; om de har två sittande FIF,
två aspar och fyra andra sektionsmedlemmar vardera på fyra arr blir det bara
16 extra deltagare utspritt över en längre tidsperiod.
Oliver tror att kåren gjorde undantag för idrottsarr eftersom det är viktigt att
man får komma ut och röra på sig, och tänker att det kanske väger upp för
risken när den psykiska ohälsan är värre än någonsin. Albert tänker att det
stora problemet är att man blandar grupper som annars inte skulle träffas.
Sofia yrkar på streck i debatten. Joseph tycker att vi är för långt från konsensus
för att kunna avsluta diskussionen, men Sofia tror inte att vi kommer bli mer
ense, och tiden håller på att rinna iväg.
Beslut: Att dra streck i debatten.
Ludwig tycker att det är en svår avvägning, men tänker att vi har kårens
förhållningsregler att falla tillbaka på om vi godkänner FIF:s arr.
Gustav yrkar på att vi ska tillåta FIF:s utomhusidrottsarr, förutsatt att dessa
riskbedöms, planeras, skickas till Styret med minst ett Styretmötes marginal
innan arrets datum och att dessa måste godkännas av Styret. Vidare behöver
alla kunna aspa oavsett förutsättningar. Ludwig jämkar sig. Gustav vill även
att Adam ska presentera det arr FIF ska ha innan nästa Styretmöte så att vi
kan godkänna eller avslå det redan nu, men Adam svarar att det ska planeras
av asparna på lördag, och att det därmed inte går att presentera just nu.
Eric tror också att kåren tillåter idrottsarrangemang för hälsans skull, och
tycker det vore konstigt att godkänna FIF:s arr om syftet är att folk ska lära
känna varandra, särskilt om vissa skulle behöva delta över Zoom då det är svårt
att delta i blandade fysiska och distanserade arr.
Beslut: Att låta FIF hålla fysiska idrottsarrangemang utomhus om dessa god-
känns av Styret på förhand. Beskrivning och riskbedömning av arr ska skickas
till Styret innan det sista Styretmötet innan arrets datum. Alla som vill måste
ges möjlighet att delta i FIF:s aspning, oavsett om de kan vara med på plats
eller inte.
Beslutet var inte enhälligt.

§6 Kitupphämtning Kåren har även beslutat att tillåta ”kitupphämtningar”, där en kommitté el-
ler förening delar ut till exempel aspplaggstillverkningskit på skolan med vissa
restriktioner. Sofia yrkar på att vi också ska tillåta det, så länge upphämtning-
arna planeras så att det bara är någon enstaka person på plats åt gången.
Beslut: Att tillåta ”kitupphämtningar”, förutsatt att dessa genomförs på ett
sätt som minimerar antalet samtidigt närvarande.

§7 FARM:s nycklar På förra mötet yrkade Joseph på att dra in FARM:s ledamöters nycklar, då han
trodde att dessa var överflödiga, och Styret godkände yrkandet. Han har nu
upptäckt att han trodde de var överflödiga på grund av en kommunikationsmiss;
i själva verket behövs nycklarna för att komma in i FARM-rummet, och det
kan därmed anses dumt att ledamöterna inte får dem. Han yrkar på att riva
upp förra veckans beslut om FARM:s nycklar.
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Gustav yrkar på att Joseph ska stå för sina misstag.
Beslut: Att riva upp beslutet om FARM:s ledamöters nycklar från Styretmötet
2020-01-21.

§8 Kommunikationspolicy Albert berättar att det finns en lista över vilka som får använda sektionens
maillistor i kommunikationspolicyn, och att talmannen saknas där. Eftersom
talmannen använder de listorna för att skicka ut kallelser till sektionsmöten
yrkar Albert på att kommunikationspolicyn ska ändras så att även talmannen
får bruka dessa.
Beslut: Att lägga till talmannen bland de som sköter mailutskick i kommuni-
kationspolicyn.

§9 F6 aspbudget Sofia är inställd på att skynda igenom det sista på mötet, deklarerar bestämt att
”alla har läst budgeten” och yrkar på att vi ska godkänna F6 aspbudgetförslag.
Hon tillägger att Bemelie och David har sagt att de tycker att den ser bra ut.
Sjemelie undrar om vi i så fall skulle godkänna båda; budgeten vi fick innehåller
en version för ifall hela aspningen blir på distans, och en version för om saker
och ting lättas upp framåt våren. Sofia, djupt chockad över att budgeten som
”alla hade läst” inte var en budget, utan två, får utstå spott och spe från mötet.
Hon förtydligar att det gäller båda.
Beslut: Att godkänna F6 aspbudget.

§10 Runda bordet

§10.1 Kärnstyret Sofia har varit på NU. Det var inte jätteintressant. Hon har inte spenderat
kandidatarbetesbudgeten på 500 000 kr än.
Sofia har glömt den vanliga ordningen och ger ordet till Albert. Sjemelie påpe-
kar att Albert brukar vara sist bland Kärnstyret, men Sofia inser att det är hon
som bestämmer och väljer att ge ordet till Gustav istället. Albert reserverar
sig mot att Gustav fick prata före honom.

§10.2 Foc Foc mekar och planerar aspning. Han yrkar på att hoppa över Albert helt och
hållet.

§10.3 SNF Sofia ger ordet till Oliver, men Isabella är på väg in i ett garage och Sofia ger
henne ordet istället.

§10.4 DP DP planerar också sin aspning. Isabella har sitt SUS-prov om en kvart.

§10.5 SNF – igen Oliver var på UU-möte i måndags. Där pratade de lite om det nya kursvalet,
och högskolan verkar nöjd. SNF håller på med sitt vanliga arbete, men kollar
också på valbara kurser och ackrediterade masterprogram.

§10.6 FARM FARM har haft massa möten och spikat mässdatumet till 18/11. Det är två
sektionsmedlemmar som eventuellt är intresserade av att söka FARM.

§10.7 FnollK FnollK håller på att bekanta sig med Slack och spånar på Phadder vår.

§10.8 F6 F6 planerar inför sektionens vecka och inför sin aspning. Ludwig har gått SUS-
utbildningen.

§10.9 Kärnstyret – igen Albert har pillat lite med sektionens vecka.
Sjemelie har fått mail och skrivit med SO om Studentbarometern, som vi ledde
i svarsfrekvens tills imorse när Æ ökade med 14 procentenheter. Hon har en
hel hög med möten nästa vecka, däribland miljömöte med David och Sofia kl.
17:30 på tisdag. Hon uppmuntrar alla som vill att delta. Bland annat tänkte de
prata om plastartiklar och miljötänk kring mat på arr för att eventuellt skriva
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en proposition som de sen presenterar för Styret som i sin tur kan presentera
den för sektionsmötet.
Joseph har fortsatt pyssla med nycklar och accesser och skapat några diagram
över sektionernas svarsfrekvens på Studentbarometern för att hetsa våra med-
lemmar att svara.

§11 Övriga frågor

§11.1 Ärtsoppelunch under
sektionens vecka

F6 vill hålla en ärtsoppelunch under sektionens vecka med samma upplägg som
grötlunchen de hade i höstas. Ludwig undrar om Styret tycker det vore ett ok
arr att hålla.
Joseph vill att frågan bordläggs eftersom vi inte är fulltaliga, och påpekar att
det är föreningspraxis att beslut inte får fattas under Övriga frågor om inte
alla är närvarande.

§12 Mötets avslutande Sofia Reiner avslutar mötet kl. 12:54!

Sofia Reiner
Ordförande

Joseph Löfving
Sekreterare

Emelie Sjögren
Justerare

En underskrift på denna sida avser hela protokollet.
Kontakta sektionssekreteraren (styret.sekr@ftek.se) för kontroll eller övriga frågor.
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